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 Протокол 

 

Днес 19.04.2022г. от 14:30 часа се проведе заседание на Постоянната 

комисия по бюджет, финанси, образование, икономическо развитие, 

евроинтеграция, здравеопазване, култура, религия, социални дейности и 

международни връзки към ОбС Априлци.  

Присъстват: Пепа Колева – председател, Иван Якимов – секретар, Даниела 

Петкова, Младен Колев, Събчо Лалев, Тотю Ненов – членове 

Отсъства: Димитър Кокошаров - член 

Присъстват още –  Стелиян Нунев – Председател на ОбС Априлци, 

Снежина Стоянова – Зам. кмет на община Априлци, Ваня Иванова – Секретар на 

община Априлци, Петко Павлов, Деница Николова – общински съветници 

 

П. Колева: Уважаеми г-н Председател, уважаеми общински съветници, 

уважаема г-жо зам. кмет, уважаема администрация, откривам заседание на 

постоянната комисия по бюджет, финанси, образование, икономическо развитие, 

евроинтеграция, здравеопазване, култура, религия, социални дейности и 

международни връзки към ОбС Априлци. Присъстват 6 общински съветници. 

 

П. Колева: Представям Ви проекта за дневен ред:  
 

1. Писмо с Вх. №703/14.04.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Информация за изпълнение решения на Общински съвет 

Априлци. 

 

 П. Колева: Имате ли други допълнения към дневния ред? Няма. В режим 

на гласуване сме за така предложения Дневен ред: 

 

  Гласували общо 6 общински съветници 

6  „за” 

0     „против”  

0     „въздържали се” Приема се. 

 

 С това гласуване комисията прие следния ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Писмо с Вх. №703/14.04.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Информация за изпълнение решения на Общински съвет 

Априлци. 
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ПО ПЪРВА ТОЧКА 

Писмо с Вх. №703/14.04.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Информация за изпълнение решения на Общински съвет 

Априлци. 

 

           П. Колева:  Давам думата на г-жа Стоянова. 

  

 С. Стоянова: Уважаеми г-н Председател, уважаеми общински съветници, 

администрация, предложението е относно Информация за изпълнение решения 

на Общински съвет Априлци. 
На основание чл. 121, ал. 1 от Правилника за организацията и дейността 

на Общински съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 
администрация, Ви предоставям информация за изпълнението на взетите 
решения от Общински съвет - гр. Априлци през периода януари - март 2022 г. 

 

П. Колева: Имате ли изказвания, въпроси, предложения? Мен ме 

притеснява Решение 400 за Методиката за определяне размера на цените. 

Общински съвет се явява фактор за спиране отдаването под наем. Не обсъждаме 

какво ново е предприела общинска администрация за създаването на тази 

методика. Ние казваме, че не приемаме предложената методика и искаме по – 

бърза реакция от страна на администрацията. 

 

С. Нунев: Никъде в доклада на Сметната палата не пише, че се изисква да 

се прави нова методика или да се актуализира. Това беше мотивът.  

  

М. Колев: Още първият път, когато беше внесено предложението за 

актуализацията на методиката, това ми беше въпросът, кой го изисква и дали е 

заложено в доклада на Сметна палата. Тогава беше казано, че го има като 

изискване, а се оказва, че го няма. И не виждам смисъл сега ние да се 

притесняваме, че не сме актуализирали методиката. 

 

Д. Николова: Не беше ли внесено точно на базата на доклада на Сметна 

палата? 

 

П. Колева: Да. 

 

С. Нунев: В доклада пише: „Договорите са сключени при наемна цена, 

определена по „Метод за определяне размера на минималните годишни арендни 

вноски или наемни вноски на цени от земеделски земи от ОПФ, изготвен от 

оценител“. 

„Съгласно чл. 37и, ал. 12 от ЗСПЗЗ, договорите за наем се сключват по 

цени, определени по пазарен механизъм. Годишната наемна цена е изчислена по 

„Метод за определяне размера на минималните годишни арендни вноски или 

наемни вноски на цени от земеделски земи от ОПФ, приет с решение 

475/18.12.2014г. на ОбС. За определяне на годишни наемни цени по договорите 

не е използван пазарен механизъм, което е в несъответствие с посочената 

разпоредба.  
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П. Колева: Първо казват, че има пазарен механизъм, а след това казват, че 

не е използван.  

 

С. Нунев: Казват, че договорите за наем се сключват по цени, определени 

по пазарен механизъм.  

  

П. Колева: Има някаква косвена препоръка според мен. 

 

П. Петков: Този въпрос е приключен. Кметът го е внесъл. 

 

П. Колева: Едно от важните решения остава неприето. 

 

С. Нунев: Г-жа Колева искаше да каже, че приканва администрацията да 

се изготви подходящ метод. 

 

П. Колева: Имате ли други изказвания, въпроси по точката? Няма. В 

режим на гласуване сме, Писмо с Вх. №703/14.04.2022г. от инж. Тихомир 

Кукенски – кмет на община Априлци, относно Информация за изпълнение 

решения на Общински съвет Априлци: 

 

Гласували общо 6 общински съветници 

       6 „за” 

       0 „против”  

       0 „въздържали се” Приема се. 

           С това гласуване комисията подкрепи следния проект за решение: 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 24 от Закона за местното самоуправление 

и местната администрация и чл. 121, ал. 1 от Правилника за организацията 

и дейността на общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му 

с общинската администрация, Общински съвет – Априлци 

РЕШИ: 

Приема информация за изпълнението на решенията на Общински 

съвет – Априлци за периода януари - март 2022 г. 

 
 П. Колева: Поради изчерпване на Дневния ред, закривам заседанието!
  
 

П. Колева 

Председател  

 

  

Протокол 

Красимира Коева 
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